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  XXXVII sesja Rady Miejskiej w Łęcznej - 26 lipca 2017. w sali posiedzeń Rady Miejskiej, Pl. Kościuszki 22. Początek obrad – godz.14.00.

  Po stwierdzeniu quorum (obecnych 13 radnych) Przewodnicząca Rady przedstawiła przewidywany porządek obrad:

1. Otwarcie Sesji – stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie poprawek do porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXXVI-ej Sesji Rady.
4. Wręczenie Nagrody Burmistrza dyrektorowi szkoły.
5. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między Sesjami.
6. Interpelacje, zapytania i wnioski.
7. Podjęcie uchwał w sprawie:  
a) programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łęczna w 2017 roku,
b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2017 – 2027,
c) wprowadzenia zmian w budżecie gminy Łęczna na 2017 rok,
d) przystąpienia Gminy Łęczna do realizacji projektu pn. „Rewitalizacja zespołu dworsko – parkowego Podzamcze – II etap” w ramach 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Lubelskiego na lata 2014–2020, Priorytet 7 Ochrona dziedzictwa kulturowego i 
naturalnego, Działanie 7.1 Dziedzictwo kulturowe i naturalne, współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego,
e) rozpatrzenia skargi, 
8. Informacja z działalności Spółki z o.o. Wirtualne Powiaty 3 za 2016 rok i I półrocze 2017 roku.
9. Wolne wnioski.
10. Sprawy organizacyjne.
11. Zakończenie obrad.

  Do przedstawionego projektu obrad nie wniesiono uwag. Następnie radni  przyjęli jednogłośnie  protokół z XXXVI Sesji Rady (14 radnych za). 
Nagrodę Burmistrza otrzymała Dyrektor Gimnazjum Nr 1  im. Bolesława Chrobrego Pani Julianna Bednarska, która od 1 września kończy pracę 
dla łęczyńskiej oświaty. Burmistrz podziękował za lata współpracy i wyjątkowe oddanie na rzecz edukacji łęczyńskiej młodzieży. 

  W kolejnym punkcie Burmistrz przedstawił sprawozdanie z pracy między sesjami (sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszej relacji). 
Wcześniej Burmistrz powitał obecnych na sesji członków Zarządu Klubu GKS Górnik Łęczna S.A. oraz wyraził nadzieję na lepszą współpracę z 
Klubem. Pytania radnych do przedstawionego sprawozdania dotyczyły uszczegółowienia poszczególnych punktów.
Następnie głos zabrał Pan Veljko Nikitović – Prezes Zarządu Klubu GKS Górnik Łęczna S.A., który podziękował za przywitanie oraz potwierdził 
gotowość współpracy z Radą Miejską i władzami gminy. 

  Dalej przystąpiono do rozpatrywania projektów uchwał: 

 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Łęczna w 2017 roku,
zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2017 – 2027,
wprowadzenia zmian w budżecie gminy Łęczna na 2017 rok,
przystąpienia Gminy Łęczna do realizacji projektu pn. „Rewitalizacja zespołu dworsko – parkowego Podzamcze – II etap” w ramach 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Lubelskiego na lata 2014–2020, Priorytet 7 Ochrona dziedzictwa kulturowego i 
naturalnego, Działanie 7.1 Dziedzictwo kulturowe i naturalne, współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju 
Regionalnego

Uchwały zostały przyjęte jednogłośnie (16 głosów za).

  Skarga, którą rozpatrywała Rada dotyczyła przewlekłości postępowania administracyjnego. Sekretarz Miasta wyjaśnił, że rzeczywiście decyzja 
w całości umarzająca postępowanie, które zostało wskazane w skardze, została wydana z przekroczeniem terminów. Wskazał przy tym, że 
skarżąca nie była stroną postępowania i jej interes prawny nie został w żaden sposób naruszony. Pracownik prowadzący sprawę został 
zobligowany do bezwzględnego przestrzegania terminów wynikających z KPA. Rada uznała skargę za zasadną - 9 głosów za, 1 głos przeciw, 5 
osób wstrzymało się od głosu.

  Sprawozdanie z działalności Spółki z o.o. Wirtualne Powiaty 3 przedstawiła Prezes Zarządu Pani Małgorzata Kolary-Woźniak. Pytania radnych 
dotyczyły możliwości zbilansowania wyników finansowych spółki (spółka przynosi stratę). 

  Wolne wnioski i sprawy organizacyjne zakończyły XXXVII Sesję Rady Miejskiej. 
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